
                   

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 1/2023 
Datum lördag den 18/1 2023 
Tid Kl. 19.00–21:00 
Plats Teams 
Närvarande Fredrik Gundmark, Maria Wiese, Kirsi Höglund, Musse Hasselvall, 

Hans Edström, Patrik Asplund, Neda Khezerian och Annica Jara 
Cofré.  

Adjungerade Mona Lundkvist och Matilda Ritzén 

Mona Lundkvist  
 
1. Dagordningen 
Dagordningen godkänns 

 
2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utses Mona Lundkvist.  

 
3. Justerares 
Till justerare utses Neda Khezerian 

 
4. Vision och värdegrund - Förbundskonferens 

Fredrik Gundmark berättade att han varit i kontakt med Jonatan Sandberg på RF/SISU som 
vi tagit hjälp av som processledare i visionsarbetet, inriktning på nästa förbundskonferens 
ska vara att arbeta fram strategier utefter den nya visionen.  
Förbundsstyrelsen beslutar att: Mona Lundkvist, Fredrik Gundmark, Magnus Ledin och Patrik 
Asplund lägger upp planeringen inför konferensen. Eventuellt kan Kirsi Höglund vara med 
om det inte tar för mycket tid.  

 
5. Rapporter 

Fredrik Gundmark berättade att han varit på Idrottsgalan, han berättade också att han är 
med i Facebookgrupp med ordföranden från andra SF, där har det diskuterats att gruppen 
kommer att ha möten innan Riksidrottsmötet (RIM) för att diskutera aktuella frågor som 
kommer att komma upp på RIM. 
 
Maria Wiese berättade att Göteborgs stad ska utreda och jobba för att kampsporten ska få 
fler lokaler, de kommer att ta hjälp av anläggningsguiden som vi lanserade vid årsskiftet.  
 
Patrik Asplund berättade att arbetet med att slutföra hållbarhetsrapporten är i gång  
 
Fredrik Gundmark berättade att SB&K kommer att skicka representanter till den 
internationella Physical literacy konferensen och att Pilo Stylin även kommer att delta på 
Träffpunkt idrott i Göteborg.  



 
 
6. Ekonomi 

Den årliga lönerevisionen är genomförd, SB&K följer Arbetsgivaralliansens avtal. Kirsi 
Höglund, Fredrik Gundmark och Maria Wiese arbetade med den.  
 

7. Föregående protokoll, FS-8 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  
 

8. Motioner 
Tre motioner har inkommit i tid.  
Förbundsstyrelsen beslutar att:  
Motion 1 – Motion angående disciplinnämnden Förbundsstyrelsen ställer sig positiva till 
motionen men behöver se över vilka regler som gäller. Hans Edström och Kirsi Höglund får i 
uppdrag att ser över vilka regler som gäller, Hans kontaktar även motionären.  
Motion 2 – Bildande av underförbund Förbundsstyrelsen ställer sig positiva till motionen om 
de uppfyller kriterierna som krävs för att bli eget underförbund. Fredrik Gundmark får i 
uppdrag att skriva ett svar på motionen.  
Motion 3 – Anläggningsfrågan måste prioriteras Förbundsstyrelsen ställer sig positiva till 
anläggningsfrågan. Fredrik Gundmark sa även att vi ska se över om det är något vi ska ha 
med på förbundskonferensen.  
  
 

9.  Propositioner 
• Disciplinnämnd och två suppleanter.  
• Sidhänvisning för valberedning - En redigering.  
• 2-åriga mandatperioder för ledamöter med saxning, 3 ledamöter väljs varje år. – 

Fredrik Gundmark har påbörjat arbetet med propositionen, i samma proposition 
föreslår vi också verksamhetsplaner för 2 år och förslag på ekonomisk plan för 2 år men 
budget görs varje år.  

• Årsmöten senast sista april – Fredrik Gundmark och Mona Lundkvist skriver en 
proposition.  
 

Styrelsen diskuterade också förslag på stadgeändringarna som behöver genomföras efter 
omarbetning av Kim Rehnfeldt. 
Förbundsstyrelsen beslutar att: Kim har skickat ett förslag som han begärt in synpunkter på, de 
som tidigare fått i uppdrag att kommentera dessa uppmanas att göra det, Mona Lundkvist, 
Fredrik Gundmark, Kirsi Höglund, Annica Jara Cofré och Sofia Arnbom tar ett möte med Kim om 
stadgeändringarna.  
 
10. Affärsplan 
Patrik Asplund har lagt fram ett förslag på en affärsplan, han berättade att vi behöver 
genomföra en ordentlig marknadsanalys med hur? vad? varför? Det behöver även utredas vad 
det skulle innebära för kansliets personal.  
Förbundsstyrelsen beslutar att: arbetsgruppen för förbundskonferensen ser över om vi ska ha 
med denna fråga i strategiarbetet. Ambitionen blir att göra ett utredningsarbete under2023 
som ska presenteras på årsmötet 2024. 

 
 



 
11. Remisser 
RF har skickat ut tre remisser som SB&K ska besvara.   

8a, Trygg idrott  
Förbundsstyrelsen beslutar att: skicka in svar på remiss utefter det förslag Pilo Stylin arbetat 
fram.  

8b, Otillåten vadhållning 
Förbundsstyrelsen beslutar att: skicka in svar på remiss utefter det förslag Jonathan Broberg 
arbetat fram med ett tillägg på att det är viktigt att det inte åläggs små förbund som inte ha 
resurser att hantera detta, det får inte bli mer administration.  

8c, Förslag ändringar stadgar  
Förbundsstyrelsen beslutar att: skicka in svar på remiss utefter det förslag Sofia Arnbom 
arbetat fram och poängtera att språket i Kap 14 måste förenklas. Målgruppsförbund behöver 
diskuteras och förtydligas.  

 
12. Inval, utträde och uteslutningar 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit invalda: 
Araya Dojo IF 
Göteborg Martial Art Center 
MQFSM Capoeira Angola 
Multi Combat Center IF 
Sunne Muaythai IF 
Vellinge Grappling IF  
Östersunds Taidoklubb 
 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar begärt utträde: 
VBC Väsby IF 
Växjö Wing Tsun-förening 

 
13. Kanslirapport 
Sofia Arnbom hade sammanställt en rapport om kansliets pågående arbete. Styrelsen tog del 
av den.  

 
14. Milersättning 
Skatteverket har höjt milersättningen till 25: - per mil.  
Förbundsstyrelsen beslutar att: ta bort det tillfälliga höjda stödet och gå efter Skatteverkets 
milersättning på 25: - per mil.  
 
15. Per Capsulam-beslut 

 
Nomineringar till RF-SISU:  
Förbundsstyrelsen bekräftar det beslut som tidigare tagits i Teamsgruppen om att: nominera 
Anna Iwarsson till ny ordförande för RF och Elin Bladh och Sammi Kaidi till RS styrelse. 
 
Övriga frågor 

  
 
16. Handlingsplaner 
Hans Edström och Patrik Asplund har arbetat fram handlingsplaner för diskriminering och för 



om någon deltar i olagliga tävlingar, kansliet ser över dem nu och kommer komma med 
synpunkter.  
 
17. Utsatta områden 

Patrik Asplund berättade att han och Magnus Ledin varit på möte med RF. Regeringen har tagit 
beslut om att RF kommer få 100 miljoner för att möjliggöra för idrottsrörelsen att kraftsamla för 
ökat idrottande i utsatta områden. Då vi har idrotter som ofta finns i utsatta områden är det 
stor chans att vi får möjlighet att vara med i denna satsning.  
Neda Khezerian känner till föreningar som skulle kunna vara intresserade av vara med i en 
sådan här satsning.  
 
18. Nästa möte 

      Tisdag den 21/2 kl.19.00 på Teams  
 Fredag den 24/3 kl.17.00 fysiskt.  

 
Mötesordförande 

 
 
 
 
 

Fredrik Gundmark 
 

 
Vid protokollet                                                              Justerare 

 
 
 
 
  

Mona Lundkvist                                                             Neda Khezerian 


